
• L'Ajuntament  ha sol·licitat dues subvencions 
a RURALTER, per a pavimentació de carrers i 
equipament de mobiliari de l'alberg.

• Pares de xiquets de 4 anys s'han queixat a la 
Conselleria d'Educació per les condicions de les 
aules de la part antiga de l'escola. La cosa ve del 
curs 2003-2004 quan es va prometre als pares 
que l'ESO es faria al nostre poble i� fins ara.

• Un any més, el sopar de paiporta del Sant Antoni 
va ser tot un èxit de participació. Més de 600 
persones van acudir a la pista de la Ravaleta.

• Una notícia de premsa deia que els alcaldes de 
la comarca van ser convidats a visitar l’aeroport 
de la Vilanova. Mirant la foto vam descobrir que ni 
la Torre, ni Vilanova, ni Salzadella, ni Benlloch, ni 
les Coves� formen part d’esta comarca.

• Durant este Nadal, el Cor de la Unió Musical 
Covarxina va interpretar unes nadales a l’asil de 
Cabanes. Esperem que l’any que ve puguen fer-
ho també al de les Coves.

• Podem vore a S.M. Doña Sofía, la Reina 
d’Espanya, comprant taronges procedents de la 
Juliana.

• El Sr Dàvalos, 
en les passades 
J o r n a d e s 
Culturals va 
editar aquesta 
postaleta que 
repartia a les 
visites de la 
casa de les 
Senyoretes de 
Don Miquel.
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